

本校每年特為中一全級學生安排三日兩夜之「生命教育營」，藉此讓中一學生能與老師及同學建立更緊密的關係，以支援他們的成長，並透過不同活動（包括歷奇活動），傳遞德育信息，提升學生抗逆能力。本年度中一生命教育營的詳情如下：

入營日期： 27/9/2018（星期四）下午 1:30 於學校有蓋操場集合(近體育部)

出營日期： 29/9/2018（星期六）下午 2:30 於大圍港鐵站解散(屆時會安排部份旅遊車以馬鞍山新港城為終點站)

地點： 粉嶺浸會園

入營者： 所有中一學生、教師二十人及學校社工

費用： \$518【費用包括 (i) 扣除教育局 \$140 津貼後的營費、膳食及歷奇活動費；(ii) 來回車費；(iii) 紀念特刊及雜費。校方已津貼部份費用，如有經濟困難，可於九月四日或以前與戴建輝副校長聯絡。】

上述活動屬於本校的德育課程，所有中一學生必須參加。若 台端因特殊理由而不欲 貴子弟參加上述活動，必須於 4/9/2018 或以前致函向戴建輝副校長申請。若 台端的申請獲得批准， 貴子弟需於營會期間照常回校自修。請 台端於 4/9/2018 回覆。上述費用將於 10/9/2018 從繳費靈戶口中扣除。若台端每次只存入需繳付的準確款項，務必多存入\$ 2.2，以免在扣除行政費後，戶口沒有足夠結餘支付各項費用。

以上通告

中一家長



沙田崇真中學校長

梁潔妍

二零一八年九月三日

回條 (1819/003(M))

敬覆者：有關 貴校中一生命教育營事宜，敬悉。本人

\* 同意 / 不同意 \* 小兒 / 小女 參加中一生命教育營，

\* 小兒 / 小女 回程時將乘旅遊車到 \*大圍港鐵站 / 馬鞍山新港城

此致

沙田崇真中學梁校長

家長簽署：\_\_\_\_\_

學生姓名：\_\_\_\_\_

班 別：\_\_\_\_\_

學 號：\_\_\_\_\_

二零一八年九月 日

\* 請刪去不適用者

## SHATIN TSUNG TSIN SECONDARY SCHOOL

NOTICE TO PARENTS

1819/003(M)

From : Ms. LEUNG Kit Yin, Principal  
 Date : 3<sup>rd</sup> September, 2018  
 Re : S.1 Life Education Camp

Every year, a 3-day Life Education Camp is specially designed for all S.1 students. This aims at providing S.1 students a chance to develop closer relationship with teachers and their fellow schoolmates to support their growth. Moreover, there are various activities, including adventure training, to build up students' moral values and enhance their resilience. Details of this year's S.1 Life Education Camp are as follows :

Date : 27/9/2018 (Thursday, meet at the rear covered playground at 1:30 p.m.) -  
 29/9/2018 (Friday, dismiss at Tai Wai MTR station at 2:30 p.m.. A coach may be arranged to take students to Sunshine City.)  
 Venue : Hong Kong Baptist Assembly (Fanling)  
 Participants : all S.1 students, 20 teachers and the school social worker  
 Fees : \$518 【The fees include : (i) the remaining camp fees and adventure training fees on top of a EDB's subsidy of \$140 for each student; (ii) transportation and (iii) fees covering the publication and miscellaneous items. Our school has subsidized part of the fees already. Those who have financial difficulty may contact Mr. TAI Kin Fai, the Vice-principal, in person on or before 4<sup>th</sup> September.】

The above activity belongs to our school's moral curriculum and is compulsory for all S.1 students. Should you have a special reason to apply for exemption for your ward, you should apply to Mr. TAI Kin Fai, the Vice-principal, in writing on or before 4<sup>th</sup> September, 2018. Any student exempted from this activity must attend school as usual to have self-study. Please reply on **4/9/2018**. The fee will be withdrawn from the PPS account on **10/9/2018**. If you deposit only the exact amount for each required payment, you should deposit an extra \$ 2.2 so as to ensure that the balance in your account is sufficient enough to settle the payments including the administrative cost.

Reply Slip ( 1819/003(M) )



To : Ms. LEUNG Kit Yin, Principal

Date : \_\_\_\_\_

I am aware of the information in your Notice to Parents. I

\* agree / do not agree that my ward should join the S.1 Life Education Camp.

agree that my ward should take the coach to \*Tai Wai MTR Station / Ma On Shan Sunshine City

Parent's Signature : \_\_\_\_\_

Student's Name : \_\_\_\_\_

Class : \_\_\_\_\_

Student No. : \_\_\_\_\_

\* Please delete the inappropriate one.